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Invitert Thomas E. Darell kretsleder 
 Per Oskar Andersen nestleder 
 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 
 Roger Finjord styremedlem/leder LK 
 Merete J. Haugsnes styremedlem 
 Jarle Olsen styremedlem 
 Jonas Sjøkvist Karlsbakk adm. sjef Finnmark 
   
Meldt forfall May Britt Harila varamedlem 
 Tony Pedersen Varamedlem 
 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
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S-sak   52/2023-25: Info fra kretsleder, LK, AK og administrasjon (Thomas, Roger, Jeanette, Jonas) 
Info fra kretsleder, Darell 
Brev fra Espen Graff om den økonomiske situasjonen. NRK har kontaktet alle representanter i 
skikretsene for å få deres syn. Kritisk økonomi i skiforbundet som skaper en vanskelig situasjon for 
hele organisasjonen. 
Arbeidet med Team Elon Nord-Norge har vært komplisert og tidkrevende. Troms Skikrets sliter med 
økonomien på grunn av TENN, og det mangler inntekter for å gi et fullverdig tilbud. Det jobbes med 
dette.  
 
LK, Finjord 
Gode møter og offensiv gjeng.  
Ønsker økning. Alt klart for vårmøte langrenn søndag. Se saksliste. Ser på de eldste skiløperne og ser 
på barnearrangement. Siste er økonomi. 
 
AK, Jeanette 
Byttet AK-medlemmer. 
Alta Alpinfestival gjennomført. God trening på å gjennomføre arrangement for alpinsporten.  
Fokus på rekruttering. Trenger flere redskap for å utvikle treninger. 
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Info fra adm.sjef 
Var på anleggstturne med Atle Skårdal og Marit Gjerland i begynnelsen av mai.  
 
Aktivitetstallene for 2023 viser mer nedgang.  
Skal få ringt rundt til de klubbene som har høyest nedgang.  
 
Endret jobbsituasjon medfører at adm sjef må skifte kontor. Har fått tilbud på et kontor i sentrum til 
4500 kr mnd. Ny adresse blir Wiulls gate 3, 9900 Kirkenes. (3. etasje, Barentshuset)  
 
Skulle ha kjøpt inn klær med finnmarks-logo til kretsstyret. Det er ikke satt av penger til det i 
budsjettet, men vi bør ta oss råd til T-skjorter og en genser. For sent for skitinget dessverre.   
 
Økonomistatus. Halvtårsregnskap blir presentert på kretsstyremøtet i september. Har hatt en 
omsetning på nasjonale renn på rundt 1,050 million. Det meste av dette er betalt inn av klubbene.  
 
Av uforutsette ting ble Kong Haralds Ungdomsstafett ekstremt dyr i år. Hele 60.000 kroner totalt. 
Fremtiden til hele denne stafetten vurderes nå sentralt etter at Equinor trakk seg ut. I tillegg så 
gjennomføres denne stafetten like etter at de samme har gått stafett i HL. I år er også HL i 
Holmenkollen.  
 
Har ennå ikke sendt ut årskontingen. Løspavgiften fra rennene har heller ikke blitt sendt ut. Det blir 
en kraftig nedgang fra i fjor, da vi hadde NM jr og NNM. Da var løpsavgiften på over 100.000. Denne 
sesongen vil det neppe bikke 30.000.  
 
S-sak   53/2023-25: Tildeling av FM 2025 
FM i alpint tildeles Sandnes IL 
FM i langrenn er det ingen søkere, så det vil bli diskutert på vårmøte langrenn.  
Forslag er Tverrelvdalen IL for FM del1 og Kirkenes og Omegns skiklubb for FM del2.  
 
S-sak   54/2023-25: Saker til skitinget: SKU, fra prosjekt til faste stillinger 
Alle kretsene er samstemt om at dette er et prosjekt som bør bli en permanent ordning.  
Budsjettet for samtlige skiklubbutviklere er på 11 mill. Det meste av Post 3-midler går til dette 
prosjektet.  

 

S-sak   55/2023-25: Saker til skitinget. Organisering av skiforbundet 
Skiforbundet har en utdatert organisering og bør omorganiseres mer som et kommersielt drevet 
selskap for mer effektiv drift. Forslag om å nedsette et utvalg som skal se på organiseringen støttes 
av kretsstyret.  
 
S-sak   56/2023-25: Saker til skitinget. valgkomiteens innstilling 
Valgkomiteens innstilling ble gjennomgått uten store innsigelser.  
 
S-sak   57/2023-25: status og gjennomgang av handlingsplan 
Styret gikk gjennom handlingsplanen for å oppdatere seg med arbeidet i kretsen.  
 
S-sak   58/2023-25: Hederspris og statutter 
Kretsleder og adm. sjef jobber med å få på plass en hederspris basert på statuttene til Finnmark 
fotballkrets sin hederspris 
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S-sak   59/2023-25: Eventuelt og neste møte 
Neste møte blir tirsdag 3. september på teams.  
 
 
 
 


